
Protokół z zebrania Zarządu Osiedla Komorów, z dn. 11.06.14, g. 19, sala emerytów w szkole 

w Komorowie. 

Obecni wszyscy członkowie zarządu. 

1. P. Marek Biskot omówił sprawę aktualnego remontu ulicy Konopnickiej. To ulica, przy której 

wysokość chodnika względem powierzchni jezdni przekraczała dotychczas 30 cm. P. Biskot 

porozumie się z pracownikami Urzędu Gminy celem uzgodnienia ew. korekt w powtórnej 

modernizacji tej ulicy oraz sporządzi projekt pisma w tej sprawie. 

2. W lipcu br. kończy się pierwszy, półroczny okres współpracy z p. Łukaszem Budzińskim, 

prowadzącym stronę komorow.pl. Zebrani uzgodnili, że umowa z p. Budzińskim nie będzie 

przedłużona na kolejne półrocze ponieważ Jego praca nie spełniła pokładanych w Nim 

oczekiwań. P. Budzińskim bardzo dobrze wywiązywał się z obowiązków administratora strony, 

natomiast w sposób niezadowalający dostarczał materiały swojego autorstwa.  P. Elżbieta 

Raczkowska podejmie rozmowy z kolejną osobą, która zgłosiła się na ogłoszenie zarządu pół 

roku temu. 

3. P. Małgorzata Brykalska zrelacjonowała spotkanie z projektantem modernizacji AMD 

na odcinku Berylowa – Al. Starych Lip oraz przedstawicielami Urzędu Gminy oraz Starostwa 

Powiatowego. P. Biskot uzupełnił relację. 

4. Zgromadzeni omówili szczegółowo kwotę 22 000 zł, która w budżecie osiedla na 2014 r. jest 

określona: Zakup i usługi związane z pielęgnacją i uzupełnieniem zieleni oraz małej 

architektury i elementów związanych z rekreacją w przestrzeni publicznej Komorowa> na tym 

etapie plany zakładają następujące wydatki: 

- wzorcowa pielęgnacja szpaleru lip przy ulicy Podhalańskiej 

- tablice otwarte w miejsce obecnych 

- wymiana pleksi na szybę w zamkniętej tablicy przed szkołą 

- stojaki rowerowe 

- ew. przykładowe operaty zieleni dla wybranych alej, ulic, placyków. 

5. P. Elżbieta Raczkowska zwróci się pismem do Naczelnik Poczty Polskiej (oddział w                        

Pruszkowie) w związku z prośbą zarządu o ustawienie na poczcie w Komorowie skrzynki 

zarządu „życzeń i zażaleń”. 

6. Ustalono, że ogłoszenie wyników Konkursu Ogrodowego nastąpi na Ogólnym Zebraniu 

Mieszkańców. 

7. Omówiono wstępnie Ogólne Zebranie Mieszkańców, które musi się odbyć we wrześniu. 

8. Kolejne zebranie zarządu odbędzie się w pierwszej dekadzie lipca. 

9. Druga część zebrania odbyła się na Placu Paderewskiego, dokąd członkowie zarządu udali się 

w związku z kończącymi się tam pracami modernizacyjnymi oraz ustawieniem tam „mebli”, 

czyli ławek i koszy na śmiecie oraz słupków ograniczających. Na Placu niedługo odbędzie się 

próba świateł (światła chodnikowe, latarnie i oświetlenie pni i koron drzew).  

10. Zebranie zakończyło się ok. g. 21.00. 
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